
Protokół Nr 4/2018

z posiedzenia Komisji Spraw Obywatslskich Rady Gminy
odbytego w dniu 25 kwietnia 2018 roku.

Kolejne posiedzenie otworzył'a Przewodnicząca Komisji Maria Domańska i na
- 

wstępie powitała czł'ortków Komisji.
Stwierdziła, Że na stan 5 członków w posiedzeniu udział bierze 5 co stanowi quorum do

podejmowania prawomocnych decyzj|
Lista obęcności stanowi załącznik nr 1 do protokołu.

Następnie Przewodni cząca Komisji powitała:

- Zastępcę Wójta Gminy Zdzisława Skibę,
. Dyrektora PZJZ w Fałkowie Marka Herudzińskiego,

Lista obecności stanowt zał.ącznlknr 2 do protokołu.

W związku z tym, ie nie zgloszono Żadnychuwag do protokołu z poprzedniego

posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 16 marca 2018 roku został onprzyjęty
jednogłośnie'

Następnie PrzewodniczącaKomisji przedstawiła proponowany porządekprzesł'any

wraz z zaproszęfilami na posiedzenie i stanowiący zaŁ4cznik nr 3 do niniejszego protokołu

Komisja bęzzmtarljednogłośnieprzyjęł.a porządek posiedzenia w następując)rm

brzmieniu:
1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum.

2. P rzyję cie protokołu z p opr zedni ego po siedzeni a Komisj i.

3 . P rzyjęcie porządku po siedzenia.

4. Sluacja służby zdrowia na terenie Gminy- stan i zakres pełnionych świadczeń

medycznych.
5. Wnioski, zapytania i sprawy róŻne.

!- 6. Zakonczenie posiedzęnia.

Ad.ńkt.4.
Prz ewo dni ćz4ca Rady Gminy udzi e|ił'a gł o su D yrekto ro wi P ub l i czn e go Z akładu

opieki Zdrowotnej w Falkowie Markowi Herudzińskiemu, który poinformowała o sytuacji

służby zdrowiana terenie Gminy oraz stanie i zakresie pełnionych Świadczeń medycznych.

Stwierdził on, Że Publiczny Za|d'ad opieki Zdrowotnej działa w oparciu po umowę zawartąz

Narodowyrrr Funduszem Zdrowtaw Kielcach na udzielanie Świadczeń w podstawowej opiece

zdrowotnej i ambulatoryj nej opiece specj alistycznej.
Przedmiotem umowy w podstawowej opiece zdrowotnej są:

- świadczentalekarzapodstawowej opieki zdrowotnej, udzielone w stanach nagłych

świadczeniobiorcom spoza listy tj. zamięszkałWpoza gniną Fałków oraz gminami

sąsiadującymi między innylrri świadczęnia w ramach profilaktyki chorób układu krązenta,
. świadczenia pielęgniarki podstawowej opieki zdrowotnej udzielone w stanach nagłych dla

osób spoza listy terenu grrriny Fałków oraz gmin sąsiadującychmiędzy innyrni świadczenia

w ramach profilaktykl, gruŹIicy,



. świadczeniapołoŻnej podstawowej opieki zdrowotnej, w edukacji przedporodowej, wtz5Ąy

patronazowe u noworodków i u kobiet po operacjach ginekolo gicznych oraz świadczeniaw

stanach nagłych dla świadczeniobiorców Spoza 1isty, ,-

- Świadczenia pielęgniarki szkolnej dla uczniów w poszczególnych typach szkoł',

- świadczenia grupowej profilaktyki fluorkowej dla uczniów klas I-VI w szkołach objętych

opieką,
Będąc przy głosie Marek Herudziński poinformował, zePZoZ obecnie nie ma

Żadnych problemów fi nansowych.

Świadczenia są udzielane w ośrodku Zdrowtaw Fałkowie w godzinach 8.00 do 18.00, a w

ośrodku Zdrowia w Czermni e |ekarze przyjmują: w poniedziałek, Środę , czwartek i piątek od

godziny 8.00 do 15.00 natomiast we wtorek w godzinach 8.00 do 10'00.

W o śro dka ch Zdr ow ia przyjmują \ękarue Marek Herudziński, J adwi ga Nowak-

Kamińska, Piotr Kowal i Anna Kowal.
Wykaz badań diagnostycznychobowiązujących w realizaĄi umowy o udzielenie

świadczeń lekarza podstawowej opieki zdrowotnej to :

- badania hematologiczte,biochęmiczne, badania moczu' badania kafu, układu krzepnięcia'

badania mikrobiolo g|cznę) ultrasonograft.czne, ekg, spirometria i zĄęcia radiologiczne.

Przedmiotem umowy w rodzaju ambulatoryjna opieka specjalistyczna jest udzięlanie

świadczeń w zakresie połoznictwa i ginekologii.

Umowa na te świadczeniazostałazawarta na okres od 01.01.2018 do 30.06.2018, w
poradni ginekologiczno-poł'oŻniczej przyjmuje|ękarz Stefan Szymński na przemian we

wtorek w godzinach od 08.00 do 10.00 natomiast w Środę od 12.00 do 14.00.

Publiczny Zakł'ad opieki Zdrowotnej w Fałkowie ma podpisane umowy na badania

diagnostyc zne z po dwykonawcami : Niepubli cznym Zakładem opieki Zdrowotnej w

Końskich ulica Południowa - badania laboratoryjne, badania usg, badaniartgi spirometria 
'

Zakł'ademopieki Zdrowotnej w Końskich - badania rtg, koloskopia' krioterapia i
elektroagulacja, Pracownią RTG Beaty Gruszkiewicz w Końskich _ baradnia rtg, Zakładem

Patologii w Kielcach - badania cy'tologiczne, Centrum Onkologii w Kielcach - badanie

mammografii.
PZJZ w Fałkowie zatrudnta:2 pielęgniarki Środowiskowo-rodzinne, pielęgniarkę

szkolną, poł'oŻnąśrodowiskową' pielęgniarkę zabiegową, pracownika administracyjnego,

sprzątaczkę i pracownika gospodarczęgo na azas okreŚlony do dnia 3I maja 2018 roku.

B ędąc przy gło sie Dyrektor P ZoZ vdzielił wyj aŚnień i o dpowied ział' na pytani a

doty czące omawianego tematu.

Informacja stanowi załączntknr 4 do protokołu.

Ad.pkt.S.
Na wstępie g]os zabrał' radny ze Starzęchowic StanisŁa'w Luzęnczyk,który

poinformow ał., ie przy drodze w kierunku tej miejscowości znajduje się coraz więcej śmieci i
zwrócił się o ich uprzątnięcie.

Następnie poinformował on' ie ntę ze wszystkich gospodarstw domowych w miejscowości

Starzechowice zostały odebrane odpady przęz firmę która świadczy takie usługi.

Jak stwierd z1ł. rudny moŻę to mieć zwtązek z tyrrn, Że w Staruechowicach trwa budowa

kana\izacjt sanitamej i utrudniony jest dojazd do niektórych posesji, kierowcy zbterający

odpady nie znają objazdow aby dotrzec do wszystkich nieruchomości.



Będąc przy głosie radny Luzeficzykzwróclł' się o remont drogi tączącej Starzechowice Górne

i Starzechowice Dolne.
Radny Piotr Gonerka sugerowil aby, wszystkię uwagi dotyczące tematu zwl'4zane5o Z

odbioręm odpadów zgłosić do kierownika firmy odbierającej odpady.

Radny Grzegorz Zganlacz poinformow aŁ o pfiattach mieszkańców dotyczących

uruchomienia na ulicy Pląskowickiej w Fałkowie Punktu Selektyr,vnej Zbiórki odpadów

Komunalnych.
W tym temacię głos zabrat.Zastępca Wójta Zdzisł'aw Skiba, który wyjaśnił że

uruchomienie PSZoK planowane jest w roku bieżąc;rm'

Głos ponownie zabrał' radny Piotr Gonerka' który zwrócił się o:

- przepust na zakresie drogi do Poręby,

- podsypanie żwirem lub ttuczniem uskoku w drodze do Poręby (w kierunku posesji Muskały

i Rozmusa).
- remont drogi dojazdowej do hali sportowej w Fałkowie,

- uprzątnięcie korzeni drzewa znajdĄącego się w parku w Fałkowie oraz usunięcie

zł.arnanego drzęwa znajdującego 9ię przy fosie,

- usunięcie przewróconego drzewa zaplacem zabau, w Fałkowie,

- zmianę godziny zapa1'ania światła ulicznego na ulicy Glinianki w Fałkowie (zapala się o

godz. 2I.00' rano za długo się świeci),
- radny zwrócił się również z zapytaniem czy ze Środków narewlta|izację Fałkowa zostanie

wyremontowane boisko Gminnego Ludowego Klubu Sportowego.

odpowiedzi na to pytanie udzielił ZastępcaWójta Zdztsł'aw Skiba i wyjaŚnił, że

remont boiska był umieszczony we wniosku o ręwtta|tzację ale zostil. wykreślony podczas

konsultacj i wnio sku w U rzędzie Marszałkowskim.
Następnie g}os zabrał.a Przewodnicząca Komisji Maria Domańska, która zwróclŁa się z

zapytantemjak wygląda sprawa projektów orgarlzacyjnych szkół na rok szkolny 20I8l20I9.
ZastępcaWójta stwierdził' że dyrektorki szkół złoĄĄy projekty organtzacyjne do

Urzędu Gminy.
Projekty w celu ich zaakceptowania zostaną dostarczone do Kuratorium oświaty w Kięlcach.

Kuratorium nie pózniej niŻ do dnia 20.05.2018 ma obowiązek zwróció do Urzędu Gminy

projekty organizacyjne szkół dodał ZastępcaWójta Gminy'

Ad.pkt.6.
W zw iązkv ze zr ę a|tzowani em p orz ądku prz ewo dni c ząca Komisj i p o dzi ękował a

wszystkim zaudział' t zarrknęta posiedzenie.

Na t5rm protokół zakonczono.

Protokółowała:
PRzEwoDNIczĄcA
Komisji Spraw ObywatclaLich

Bady Gminy w Fałkowie

Marin Dornańska
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